

Maryknoll Fathers' School
Mental Health Questionnaire 2017-2018

9th January 2018

Dear Parents/ Guardians,

Our school is currently conducting a survey regarding the mental health of secondary school students in Hong Kong. We would like to invite your child to participate in the "Mental Health of secondary school students in Hong Kong" questionnaire, which covers the student's resilience and health situation. It is a rigorous, professional and representative scientific research, the results of which will be beneficial towards promoting the mental health of secondary school students.

This questionnaire is voluntary in nature. All the information collected will be confidential. Personal information and answers will not be disclosed, and will only be used for research and evaluation purposes. We hope that you may support the survey. We will also explain the questionnaire to the students, and students will be able to choose whether to take part in it. Please kindly encourage your child to participate. For any enquiries, please contact Ms. Yip Lai Nga at 2777-5117. Please sign the e-notice by 11th January, 2018 (Thursday).

Yours faithfully,

Mr. Ho Lik Sang Lobo

Principal

The Principal, Maryknoll Fathers' School

Dear Sir,

I have noted the letter dated 9th January 2018 regarding the questionnaire of **Mental Health of secondary school in Hong Kong 2017-2018**. I *give / do not give my consent for my child to participate in the questionnaire.

Name of student: _____ Signature of parent/guardian: _____

Class & No.: _____ Name of parent/guardian: _____

Date: _____ Emergency contact no.: _____

* Delete where inappropriate.

瑪利諾神父教會學校
『香港中學生健康』問卷 2017-2018

本校現正就香港中學生健康進行問卷調查，現誠邀 貴子女參與『香港中學生健康』問卷，此問卷調查涵蓋學生抗逆力和健康情況，是一項嚴謹、專業及有代表性科學探討，對推廣香港中學生健康有莫大裨益。是次問卷調查為自願性質，所有問卷的資料將會保密處理，個人資料及答案亦不會公開，並只使用於研究和評估計劃成效的用途。冀望 貴家長能支持是項次意義的問卷調查。若閣下不同意 貴子女參與是次調查，請於家長同意書表明閣下的意向。本校亦會向學生解釋問卷的性質，學生可按其意願決定參與與否。請鼓勵貴子女參加本計劃。如家長有任何查詢，可與葉麗雅老師聯絡。煩請於 11/01/2018(星期四)前簽署此電子通告。

此致
各位家長

瑪利諾神父教會學校
校長 何力生 謹啟
二零一八年一月九日

敬覆者：

本人知悉二零一八年一月九日發出有關『香港中學生健康』問卷 2017-2018 的通告內容。 本人同意/不同意 敝子弟參與該問卷。

此覆
瑪利諾神父教會學校校長

學生姓名： _____

家長簽署： _____

班別、班號： _____

家長姓名： _____

日期： _____ 年 _____ 月 _____ 日

緊急聯絡電話： _____

* 請刪去不適用者